
Hej föräldrar och barn! 

Mitt namn är Maria Ljungberg och det är jag som ska bli lärare i 

klassen till hösten. Jag ser verkligen fram emot att få börja arbeta 

i klassen och lära känna er alla. Att få vara med på den här resan 

med att starta upp en ny skola är väldigt spännande. 

Jag har träffat Linda och hon har berättat om allt det fina arbete 

som barnen gjort i klassrummet och jag har även följt dem på 

deras blogg. 

Jag är 47 år gammal och är gift och har två barn, en pojke som är 19 år och en 

flicka som är 16 år. Jag är född och uppväxt i Höör, Skåne men flyttade till 

Strömsnäsbruk sommaren 2000 och har bott där sedan dess. Där har jag 

arbetat på Strömsnässkolan F-6 och jag lämnar en klass 2 till sommaren. Vi i vår 

familj tycker om att vara ute i naturen och röra på oss. På sommaren är vi 

mycket vid havet och vintertid åker vi gärna skidor.  

Jag är utbildad 1 - 7 lärare, behörig i alla ämnen upp till år 3 och i svenska, 

engelska och so upp till år 7 och arbetat som lärare i 24 år. Jag har undervisat 

från år 1 till 9 men de senaste åren har jag haft klasser i år 1 - 3 och det är där 

som jag trivs bäst. Jag har på Strömsnässkolan fått möjlighet att arbeta som 1:e 

lärare och har varit delaktig i kompetensutveckling för skolpersonal. Jag trivs 

väldigt bra som lärare och kan inte tänka mig att arbeta med något annat. 

Lärare är ett yrke där ingen dag är en annan lik och du utmanas och lär dig nya 

saker hela tiden. Att få möta barn och se deras utveckling är en stark drivkraft 

och att få utveckla pedagogik och lärmiljöer för att kunna få barn att nå längre 

är områden som intresserar mig mycket. 

Linda och jag har träffats där vi tillsammans har tittat på läromedel och 

schema. När jag skriver brevet har jag ännu inte hunnit träffa era barn men på 

torsdag 3/6 ska jag få träffa dem utomhus och det ser jag verkligen fram emot.  

 

Maria Ljungberg 


